
پپ گواردیولا، سرمربی منچسترسیتی احتمالا آخرین فصل 

حضورش در این باشگاه را سپری می کند. اخراج نیکو کوواچ 

از بایرن مونیخ او را به عنوان یکی از شـــانس های حضور روی 

نیمکت این تیم مطرح کرد و شاید او دوباره بازگشت به آلیانس 

آره نا را تجربه کند. جوزپ ماریا اوروبیتگ، مدیر برنامه های این 

مربی اسپانیایی هم احتمال چنین انتقالی را رد نکرده تا شایعات 

در این زمینه بیشتر شود. رسانه های آلمانی هم بازگشت پپ را 

بعید نمی دانند و معتقدند او پس از چهار سال شانس زیادی 

برای بازگشت به نیمکت باواریایی ها دارد. 

یکی از شانس های اصلی

بایـــرن مونیخ پـــس از چنـــد روز از انتصـــاب موقت هانس 

فلیک)دستیار کوواچ( به عنوان سرمربی اعلام کرد. او تا پایان 

فصل هدایت مونیخی ها را برعهده خواهد داشت و احتمالا پس 

از آن باشگاه بایرن مونیخ سرمربی جدیدی را انتخاب خواهد 

کرد. در این شرایط به نظر می رسد مربی مدنظر آنها هم اکنون 

در باشـــگاهی دیگر مشغول به کار اســـت و در شرایط فعلی 

نمی توانند با او وارد مذاکره شوند. به این ترتیب ظاهرا نفراتی 

چون ژوزه مورینیو، آرســـن ونگر و مکس آلگری شانسی برای 

حضور روی نیمکت این تیم را ندارند و رسانه های این کشور از 

اریک تن هاگ)آژاکس(، توماس توخل)پاری سن ژرمن( و البته 

پپ گواردیولا شانس های اصلی هدایت بایرن در فصل آینده 

نام برده اند. قرارداد گواردیولا با سیتی در سال 2021 به پایان 

می رســـد اما این طور که از شواهد پیداست او احتمالا زودتر از 

آن از جمع سیتیزن ها جدا می شود. 

به نوشته روزنامه های آلمانی، گواردیولا چندان از حضور در تیم 

انگلیسی راضی نیست و به همین دلیل بازگشتش به آلمان پس 

از چهار سال دور از ذهن نیست. نخستین پالس مثبت نسبت به 

این انتقال را مدیر برنامه های او داد که در گفت وگو با وب سایت 

آلمانی »اسپوکس« هر جابه جایی را ممکن دانسته و می گوید: 

»در دنیای فوتبال هیچ چیز قطعی نیست و هیچ غیرممکنی 

وجود ندارد.« البته اوروبیتگ در بخش دیگری از این مصاحبه 

خبرهایی مبنی بر نارضایتی او از حضور در لیگ جزیره را تکذیب 

می کند: »من هفته پیش با پپ صحبت کردم و او از شرایطش در 

سیتی کاملا راضی و خوشحال است. شرایط همانند قبل است 

و مشکلی با ادامه حضورش در این تیم و پایبندی به قراردادی 

که با این باشگاه دارد، نیست.«

در آلمان هم پس از یک سال ونیم حضور کوواچ روی نیمکت این 

تیم و اعتراضاتی که به روند تیم در این مدت داشته، هواداران از 

بازگشت گواردیولا استقبال می کنند. کوواچ اگرچه فصل قبل 

دوگانه را فتح کرد اما برخلاف سال های قبل به سختی توانست 

در لیگ، تیمش را به قهرمانی برساند و از آن قدرت و یکه تازی 

سابق خبری نبود. با این وجود هربرت هاینر، رئیس جدید بایرن 

مونیخ که به تازگی جانشین اولی هوینس در این سمت شده 

در نشستی که با سهامداران باشگاه داشت تلاش کرد تا فشار 

را از روی کادرفنی کنونی تیمش بردارد و در واکنش به احتمال 

حضور پپ در مونیخ گفت: »گواردیولا مربی بسیار بزرگی است 

اما او در حال حاضر با ســـیتی قرارداد دارد. البته ما همیشه به 

دنبال بهترین مربیان برای باشگاه خود هستیم و می خواهیم 

باشگاه را به موفقیت های بیشتری برسانیم.«

پس از 4 فصل

گواردیولا در حال حاضر چهارمین فصل حضورش را در سیتی 

سپری می کند و برای دومین بار در طول دوران مربیگری اش 

اســـت که چنین حضور طولانی مدتی را تجربه می کند. او در 

بارسلونا نیز در پایان سال چهارم تصمیم گرفت باشگاه را ترک 

کند. پپ در حالی که فصل گذشـــته هر سه جام داخلی را به 

همراه سیتی فتح کرد اما این فصل با اختلاف 9 امتیاز نسبت 

به لیورپول صدرنشین در رده چهارم جدول قرار دارد. او در لیگ 

قهرمانان در طول ســـال های اخیر موفق نبوده و قهرمانی در 

این تورنمنت یکی از اهداف اصلی مالکان باشگاه در طول این 

سال ها بوده که پپ در تحقق آن ناکام بوده است.

 تیـــم در فصـــل 2016-      2015 توانســـت با هدایت مانوئل 

پیگرینی به نیمه نهایی لیگ قهرمانان برسد اما گورادیولا در طول 

سه فصل قبلی در تکرار این نتیجه هم شکست خورده و هر بار 

توسط تیم هایی چون لیورپول و تاتنهام از دور مسابقات حذف 

شده است.  مشکل دیگر او در این فصل مصدومیت مدافعان 

میانی اش بوده که او را مجبور به استفاده از نفرات غیرتخصصی 

در این پست می کند. پپ در زمان حضورش در بارسا هم پس 

از مصدومیت پویول، ماسکرانو را به مرکز خط دفاع منتقل کرد 

و همین فرمول را در ســـیتی هم به کار گرفته و از فرناندینیو در 

این پست استفاده می کند اما فعلا تیمش در این بخش عملکرد 

خوبی نداشته و یکی از دلایل اصلی جاماندن تیمش از کورس 

قهرمانی همین مشکل است. 

بدون شک باشگاه دانشگاه آزاد اسلامی یکی از باشگاه های 

بزرگ ورزشـــی محسوب می شود که در بسیاری از رشته های 

ورزشی حضور چشمگیری دارد و تقریبا در تمامی رشته های 

در حـــال فعالیت یکی از مدعیان اصلی به حســـاب می آید. 

مطمئنا اداره یک باشـــگاه با این عظمت و رشته های ورزشی 

متعدد کار بســـیار سختی اســـت که کمال جوانمرد، رئیس 

تربیت بدنی دانشگاه آزاد اســـلامی تا امروز تمام تلاش خود 

را کرده تا با کمترین کاســـتی تیم های تحت مدیریت خود را 

اداره کند، اما باتوجه به قوانین حاکم بر نظام مالی دانشـــگاه 

آزاد اسلامی و بعضا مغایرت آن با بحث اداره تیم های ورزشی، 

بعضا مشکلاتی هم به وجود می آید که ما سعی کرده ایم در این 

گفت وگو درخصوص همین نقاط ضعف با رئیس تربیت بدنی 

دانشـــگاه آزاد اسلامی به گفت وگو بنشینیم که ماحصل این 

گفت وگو را در ادامه می خوانید.

با تمام رتبه های خوبی که تیم های دانشگاه آزاد اسلامی در 
مسابقات مختلف کسب کرده اند اما برخی از آنها انتقادهایی 
دارند. به طور مثال تیم بسکتبال 3 نفره دانشگاه آزاد اسلامی 
در رقابت های دانشجویی جهان که مقام سوم را هم کسب 

کرد به برخی نکات معترض بودند. 
اگر نظر بنده را بخواهید باید بگویم دوستان حق دارند و این را 

در منصفانه ترین حالت ممکن عرض می کنم. ما در حال انجام 

یک سری کارهای حرفه ای هستیم که به گواه اکثر کارشناسان 

بازدهی خوبی هم داشته است، اما این کارها را با کمترین بودجه 

ممکن پیش می بریم. دانشـــگاه آزاد اسلامی از یک موهبت 

برخوردار است که آن سرمایه نیروی انسانی است و این افراد در 

سطوح مختلف ازجمله هیات علمی، دانشجو  و  ورزشکار است. 

ما با اتکا به همین پتانسیل شاخص توانستیم بسیاری از معادلات 

را به هم بزنیم. به طور مثال در کشتی خیلی ها پیش من آمدند و 

اعتراف کردند که پیش از شروع مسابقات وقتی شرایط را روی 

کاغذ آوردیم برای دانشگاه آزاد اسلامی حتی شانس صعود از 

گروه را هم قائل نبودیم. 

این مشکلات حل می شوند؟
معاون وزارتخانه مصاحبه می کند و می گوید ما در کشـــور در 

وضعیت جنگی به سر می بریم. ما که خدای ناکرده این حرف 

را نزدیم. حرف من این است که باید انضباط اقتصادی در ورزش 

دانشگاه برقرار باشد. باید بدانیم این پولی که خرج ورزشکار و آن 

رشته ورزشی می شود از پول شهریه دانشجویان است و مقدس به 

شمار می رود. نمی توانیم هر طور که دل مان بخواهد آن را خرج 

کنیم و بریز و بپاش داشته باشیم. اعتقاد ما این است که با علم 

موجود در مجموعه دانشگاه آزاد اسلامی می توانیم بسیاری از 

مشکلات اقتصادی را پشت سر بگذاریم. البته این را هم بگویم که 

برای حل مشکلات بیکار هم ننشسته ایم و پیشنهادهایی را برای 

موارد مالی ازجمله پول توی جیبی به ورزشکاران در مسابقات 

برون مرزی به هیات رئیسه داده ایم و منتظریم که در این خصوص 

مصوبه ای بگیریم و بتوانیم از ورزشکاران دانشگاه آزاد اسلامی در 

خور شأن و توان دانشگاه آزاد اسلامی حمایت کنیم. 

این مشـــکلات در بحث کشتی فرنگی هم به تیم لطمه 
زد. جایی که 2ورزشکار فرنگی کار دانشگاه آزاد اسلامی 
در بازی رده بندی به بهانه بیماری غیبت کردند و ظاهرا 

مشکل اصلی شان پول بود!؟
به طور قاطع عرض می کنم که ما در کشتی فرنگی به حریف مان 

نباختیم و باخت اصلی را به خودمان دادیم. ما به سیستم مالی 

باختیم و متاســـفانه هنوز هم مشـــکل پرداختی به ورزشکاران 

فرنگی مان برطرف نشده است. البته قبول دارم ورزش دانشگاه 

آزاد اسلامی بار سنگینی روی دوش امور مالی گذاشته چراکه تعدد 

رشته های ورزشی فشار زیادی را روی دوش این عزیزان گذاشته 

اســـت. ولی قاطعانه می گویم که اگر اداره مالی دانشـــگاه آزاد 

اسلامی کمک می کرد ما در کشتی فرنگی نتایج به مراتب بهتری 

را به دست می آوردیم و حداقل اینکه صاحب سکو می شدیم. 

برای سال آینده برنامه ریزی صورت گرفته که این مشکلات 
به وجود نیاید و در بحث بودجه تجدیدنظری شده که بتوانید 

در برخی رشته ها مدعی تر ظاهر شوید؟
ما در حال رایزنی هستیم که در بحث بودجه سال آینده بتوانیم 

10 تا 20درصد افزایش داشـــته باشیم. ببینید در یک رشته 

ورزشی مثل کشتی که نسبت به سایر رشته ها سنگین تر است 

و تیم های مدعـــی 3/5 تا 4 میلیارد تومان هزینه می کنند ما 

نمی توانیم با بودجه کم رقابت پایاپای داشته باشیم. من باید از 

تمام کادر کشتی تشکر کنم که توانستند با یک دهم بودجه سایر 

تیم ها بیایند و نتایج در خور شأن بگیرند. البته باید این نکته را 

هم ذکر کنم که خیلی از مشکلات ما در فصل جاری رقابت های 

ورزشی به خاطر این بود که در برخی از رشته ها برای اولین بار 

حضور پیدا می کردیم و تجربه کافی را در اختیار نداشتیم و قطعا 

با شناسایی نقاط ضعف و برطرف کردن آنها، برای فصل آینده 

می توانیم با شرایط بهتری حضور پیدا کنیم. 

در کشـــتی آزاد هم اعتراضاتی به برخی موارد انضباطی 
داشتید که به موقع پاسخی به اعتراض شما داده نشد. 

این بد است که به نامه های ما پاسخی داده نمی شود. یکشنبه 

قرار بود جلســـه کمیته انضباطی برگزار شود که آن را به دیروز 

موکول کردند و دیروز هم به ما اعلام شد جلسه برگزار نمی شود 

و هیچ امتیازی هم برنمی گردد. 

درخصوص استفاده از بازیکن خارجی هم ظاهرا مکاتباتی 
را با فدراسیون داشتید. آیا به نتیجه ای رسیدید؟

در آن بخش هم جوابی به ما ندادند، ظاهرا برای حرف حساب 

جوابی ندارند. آنها می خواهند با کدخدامنشی همه چیز پیش 

برود و قانون حکمفرما نیست. ما می خواهیم همه چیز شفاف 

باشد و این تنها خواسته ماست!

احتمال بازگشت گواردیولا به بایرن مونیخ

هرگــز نگو هرگــز!

جوانمرد در گفت وگو با »فرهیختگان«: در کشتی فرنگی به سیستم مالی خودمان باختیم

پشتوانه علمی دانشگاه آزاد مهم تر از ثروت است
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ورزش

اعتراض دانشگاه آزاد اسلامی بررسی نشدصلاحیت محمودی بالاخره تایید شد
پس از کش وقوس های فراوان، بهنام محمودی به عنوان یکی از کاندیداها برای حضور در انتخابات فدراسیون والیبال، تایید 

صلاحیت شد. حواشی زیادی در چند روز اخیر در مورد قطعی نشدن تایید صلاحیت بهنام محمودی به عنوان کاندیدای 

انتخابات فدراسیون والیبال وجود داشت و سرانجام عصر دیروز، تایید صلاحیت او به صورت قطعی اعلام شد و محمودی 

می تواند در مجمع انتخاباتی ریاست این فدراسیون، به عنوان نامزد حضور پیدا کند.  بهنام محمودی نیز با تایید این خبر 

به ایسنا گفت: »سرانجام تایید صلاحیتم قطعی شد و برای حضور در مجمع انتخاباتی فدراسیون والیبال دعوت شدم.«

در آستانه مرحله نیمه نهایی لیگ برتر کشتی آزاد، تغییری در امتیازات دو تیم »تا ثبت جهانی توس« و »دانشگاه آزاد اسلامی« 

ایجاد نخواهد شد.  پیش از این سازمان لیگ فدراسیون کشتی از تشکیل کمیته انضباطی برای بررسی امتیازات تیم رعد 

پدافند ستارگان ساری در مصاف با رقبایش در گروه »ب« و ابطال آنها خبر داده بود.  در همین راستا سیدجلال عسگری، 

دبیر فدراسیون کشتی به تسنیم خبر داد: »این بحث انضباطی نبود، حقوقی بود و به این دلیل، کمیته انضباطی تشکیل 

نشد.« وی همچنین تاکید کرد که امتیازهای تیم ها تغییری نخواهد داشت.  

گریزمان بهتر از بن زما

آنتوان گریزمان با بارسلونا هنوز سازگاری کامل پیدا نکرده است و این روند به کندی 

پیش می رود. این در حالی است که شرایط از لحاظ گلزنی به 

نفع کریم بن زماست. با این حال اگر آمار مهاجم بارسلونا در 

تیم ملی فرانسه بررسی شود هر دو بازیکن در یک موقعیت 

هستند. گریزمان یکشنبه شب در دیدار برابر آلبانی 

تعیین کننده ظاهر شد و در هر دو گل نقش داشت. 

او پاس گل نخست را داد و دومین گل را به نام خود 

 ثبت کرد.  مهاجم آبی اناری از سال 2014 تا امروز

 30 گل به ثمر رسانده است و بن زما از سال 200۷ تا 

2015 توانست 2۷ بار دروازه حریفان را باز کند. گریزمان 

در پاس گل هم بهتر است و 23 پاس گل داده است که در مقابل 

بن زما 1۸ پاس را به ثبت رساند. میانگین گلزنی بازیکن آبی اناری 

1۸۸ و برای مهاجم مادریدی هر 190 دقیقه است. 

بارسا قرارداد مسی را تمدید می کند

اریک آبیدال، مدیر ورزشی باشگاه بارسلونا تایید کرد امیدوار 

است به زودی قرارداد جدیدی با هم تیمی سابقش منعقد کند. 

قرارداد مسی در پایان فصل آینده به اتمام می رسد و پیش 

از این بحث هایی درباره احتمال جدایی او از آبی  اناری ها 

صورت گفته بود. آبیدال اما اعلام کرد به زودی قرارداد 

بازیکنی که 1۸ سال از حضورش در بارسلونا می گذرد، 

تمدید می شود.  آبیدال در این باره به نشریه موندودپورتیوو 

گفت: »پیش از این صحبت هایی شده است. من نمی دانم که به زودی 

خبر تمدید قرارداد منتشر می شود یا نه چون تصمیم گیری نهایی با 

خود بازیکن است اما از طرف باشگاه می توانم بگویم امیدواریم تمدید 

قرارداد مسی هرچه زودتر صورت بگیرد.«  آبیدال در پاسخ به این سوال 

که چه زمانی قرارداد مسی تمام خواهد شد، اظهار داشت: »زمانی 

که مشخص شود، اعلام خواهیم کرد اما من مثبت اندیش هستم.« 

ایکاردی در پاریس می ماند

در تابستانی که سپری شد، پاریسی ها اقدام به قرض گرفتن ایکاردی از اینترمیلان 

کردند. تیم متمول شهر پاریس تا پایان فصل جاری این گلزن آرژانتینی را در اختیار 

دارد اما برای ادامه همکاری او نیاز است ستاره تکنیکی را به صورت 

قطعی درخدمت داشته باشد.  براساس اعلام سایت مرکاتو، مدیران 

پاری سن ژرمن با این گلزن 

مذاکره می کنند تا نظرش را 

برای همکاری چند ساله جویا شوند.  

طبق این اعلام بحث همکاری برای مدت پنج سال 

مطرح خواهد بود که سالانه برای او  درآمد خالص 12 میلیون 

یورویی به ارمغان خواهد آورد. ایکاردی در فصل جاری در 10 

بازی برای تیمش 9 گل زده است.  پاری سن ژرمن از یک ماه قبل 

که شاهد درخشش مهاجم قرضی در بازی های فصل جاری بود، 

متقاعد شد که با ایکاردی تفاهمنامه کاری قطعی امضا کند. 

دانشـــنامه پایان تحصیـــلات اینجانـــب غلامرضا عاطفی 

حســـنعلیده فرزند علی به شماره شناســـنامه 11 صادره از 

لاهیجان در مقطع کارشناســـی رشته علوم اجتماعی صادره 

از دانشگاه آزاد اسلامی واحد کرمان مفقود گردیده و از درجه 

اعتبار ساقط می باشد. 

برگ ســـبز و ســـند کارخانه خودرو ســـواری سیســـتم: پژو 

تیـــپ: 405 جی ال ایکس آی ۸/1 رنـــگ: نقره ای- متالیک 

مـــدل: 1390به شـــماره انتظامی ایـــران ۸91/63 و 92 

و شـــماره موتـــور 124901۸5326 شـــماره شاســـی: 

NAAM01CA5BE209363 بـــه مالکیت آقای ســـعید 

پیرحق شناس ولی به کد ملی 229۸3۸160۷ مفقود گردیده 

و از درجه اعتبار ساقط می باشد. 

قوه قضاییه
سازمان ثبت  اسناد و املاک کشور

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان چهارمحال و بختیاری
آگهی تحدید حدود اختصاصی قانون تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد 

سند رسمی مصوب 139۰
با عنایت به اینکه پرونده ثبتی شش دانگ یک باب ساختمان به پلاک 4۷9۸- فرعی از 
پلاک 221- اصلی واقع  در هفشجان به نام آقای اکبر شیخی هفشجانی فرزند اصغر در 
جریان ثبت می باشد. اینک بنا به درخواست مالک و با عنایت به دستور ذیل ماده 14 و 15 
قانون ثبت و تبصره ذیل ماده 13- تعیین تکلیف اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی، 
تحدید حدود پلاک مرقوم در روز شنبه 9۸/9/23 راس ساعت 9 صبح در محل شروع و به 
عمل خواهد آمد لذا به موجب این آگهی به کلیه مالکین پلاک های مجاور اخطار می گردد 
که در روز و ساعت مقرر در محل حضور به هم رسانند، اعتراضات مالکین مجاور مطابق ماده 
20 قانون ثبت از تاریخ تنظیم صورتمجلس تحدیدی تا سی روز پذیرفته خواهد شد و معترض 
باید کتبا اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد املاک شهرکرد تسلیم و ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض به مرجع ثبتی، دادخواست به مرجع ذی صلاح قضایی تقدیم نماید 
و در غیر این صورت متقاضی ثبت یا نماینده قانونی وی می تواند به دادگاه مربوطه مراجعه 
و گواهی عدم تقدیم دادخواست را دریافت و به اداره ثبت تسلیم نماید اداره ثبت اسناد نیز 

بدون توجه به اعتراض عملیات ثبتی را ادامه خواهد داد.
تاریخ انتشار: سه شنبه 9۸/0۸/2۸

ایرج علیاری- کفیل اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه دو شهرستان شهرکرد
شناسه آگهی 664898

قوه قضاییه
سازمان ثبت  اسناد و املاک کشور

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان چهارمحال و بختیاری
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک منطقه یک شهرکرد

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 

ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 139۸6031400100330۷ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک منطقه یک 
شهرکرد تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای مصطفی نظری وانانی فرزند کیامرث به شماره 
شناسنامه 100 صادره از شهرکرد در شش دانگ یک باب خانه به مساحت 120/50 مترمربع پلاک 
13252 فرعی از 2 اصلی واقع در قریه شهرکرد خریداری از مالک رسمی آقای امراله مختاریان 
محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید، ظرف مدت 
یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: سه شنبه 139۸/۸/2۸
تاریخ انتشار نوبت دوم: چهارشنبه 139۸/9/13

رضا بشارتی- رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک شهرستان شهرکرد

 شناسه آگهی  664895

VAR انتقاد پلاتینی از
میشل پلاتینی در یک مصاحبه تلویزیونی به شدت از VAR انتقاد کرد. فناوری 

بازبینی تصاویر که لیگ قهرمانان اروپا و اغلب لیگ های بزرگ اروپایی از آن بهره 

می برند مورد پسند رئیس پیشین یوفا نیست. او درباره VAR گفت: »همیشه 

مخالف استفاده از فناوری بازبینی تصاویر در فوتبال بودم. می توانم نیم ساعت 

توضیح بدهم تا بگویم چرا مشکلات را رفع نکرد. من مخالف VAR هستم. این 

فناوری یک آشغال خوب است و متاسفانه به عقب بر نمی گردیم.«  پلاتینی در 

زمان ریاستش در مورد استفاده از VAR به نتیجه ای نرسید. الکساندر شفرین، 

رئیس کنونی یوفا در این رابطه یک گام روبه جلو برداشت. او این فناوری را در فصل 

گذشته لیگ قهرمانان امتحان کرد و پس از مرحله گروهی از آن استفاده کرد. 

موفقیت در این زمینه موجب شد از شروع این رقابت ها از این فناوری بهره ببرد. 

رئال و بارسا به دنبال مدافع اینتر
نشریه ایتالیایی گاتزتا دلواسپورت گزارش داد مدافع اسلواکیایی تیم فوتبال 

اینتر با عملکرد خوبش نظر دو باشگاه مطرح اروپایی را به خود جلب کرده است. 

براساس این گزارش دو باشگاه بارسلونا و رئال مادرید وضعیت میلان اشکرینیار 

را زیرنظر دارند و علاقه مند به اضافه کردن این مدافع میانی 24ساله به ترکیب 

تیم های خود هستند.  مدیران باشگاه اینتر هم بدشان نمی آید که در صورت 

دریافت پیشنهاد خوب اشکرینیار را به باشگاهی دیگر واگذار کنند، برای همین 

قصد دارند در ماه ژانویه پیشنهادهایی که دریافت می  کنند را مورد بررسی قرار 

دهند. ارزش این بازیکن در بازار نقل وانتقالات 60 میلیون یورو تخمین زده 

شده و دو باشگاه رئال مادرید و بارسلونا برای جذب او باید رقمی در این حدود 

پیشنهاد بدهند.  میلان اشکرینیار در سال 201۷ با قراردادی به ارزش 20 

میلیون یورو از سامپدوریا به اینتر پیوست. 

رونالدو: هنوز کاملا آماده نیستم
رونالدو پس از برتری تیم ملی پرتغال برابر لوکزامبورگ و قطعی شدن صعود 

تیمش به یورو2020 گفت: »بازی کردن در چنین زمین هایی خیلی سخت است. 

این زمین مثل زمین سیب زمینی بود. چطور می شود در این زمین ها بازی کرد. 

برای تیم های با کیفیت ما خیلی سخت است که بتوانند در این زمین ها بازی 

کنند. خوشحالم که توانستیم صعود خودمان را به یورو قطعی کنیم.«  مهاجم 

پرتغالی درباره شرایط خود نیز گفت: »در چند هفته گذشته من مشکلاتی بابت 

مصدومیت داشتم. البته اینها همه صحبت های رسانه هاست که بزرگنمایی 

می کنند. من هنوز به مرز صددرصد آمادگی نرسیده ام. طبیعی است که هیچ 

بازیکنی دوست ندارد تعویض شود ولی من تصمیم سرمربی را درک می کنم 

چون در شرایط خوبی قرار نداشتم. «  او درباره رسیدن به رکورد 100 

گل ملی و اینکه او دومین نفری خواهد بود که تعداد گل هایش سه 

رقمی می شود، گفت: »به زودی صدمین گل ملی خودم را نیز به ثمر 

خواهم رساند. رکوردها برای شکستن خلق می شوند و من آنها را می شکنم.« 


